

Title (en)

PURIFIED EXTRACT OF VIRGIN BEES-WAX AND PROCESS FOR ITS PREPARATION.

Title (de)

RAFFINIERTER EXTRAKT DES BIENENWACHSES UND VERFAHREN ZU DESSEN HERSTELLUNG.

Title (fr)

EXTRAIT PURIFIE DE CIRE D'ABEILLES VIERGE ET PROCEDE DE PREPARATION DUDIT EXTRAIT.

Publication

EP 0304430 A1 19890301 (EN)

Application

EP 87903388 A 19870508

Priority

IT 2037786 A 19860509

Abstract (en)

[origin: WO8706948A1] A purified extract of virgin bees-wax can be obtained by boiling the commercial bees-wax in water containing, if necessary, suitable amounts of borax and sodium chloride dissolved therein. The separation of a fair part of the unsaponifiable components is thus obtained with a weight loss of about one third compared with the weight of the treated wax. The obtained extract is particularly suitable to be used in cosmetic industry.

Abstract (fr)

Un extrait purifié de cire d'abeilles vierge peut être obtenu par ébullition de la cire d'abeilles commerciale dans de l'eau contenant, si nécessaire, des quantités appropriées de borax et de chlorure de sodium sous forme dissoute. La séparation d'une bonne partie des composants non saponifiables est ainsi obtenue avec une perte de poids d'environ un tiers par rapport au poids de la cire traitée. L'extrait obtenu est particulièrement approprié pour être utilisé dans l'industrie cosmétique.

IPC 1-7

C11B 3/14; A61K 7/00

IPC 8 full level

A61K 8/92 (2006.01); **A61Q 19/00** (2006.01); **C11B 3/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61K 8/19 (2013.01); **A61K 8/927** (2013.01); **A61Q 19/00** (2013.01); **C11B 3/16** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8706948A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8706948 A1 19871119; AU 7431587 A 19871201; CN 87103378 A 19871209; EP 0304430 A1 19890301; IT 1208611 B 19890710;
IT 8620377 A0 19860509

DOCDB simple family (application)

IT 8700042 W 19870508; AU 7431587 A 19870508; CN 87103378 A 19870508; EP 87903388 A 19870508; IT 2037786 A 19860509